
اخبارخبر كوتاه
مدیر عامل اتحادیه شالیکوبی داران شهرستان بابل:

مجموع تولید برنج سه استان شمال کشور و  استان های 
زیرکشت اگر مدیریت واحد شود به خودکفایی می رسیم

استان گلستان از سرویس اینترنت پرسرعت بر بستر فیبرنوری بهره مند خواهند شد

رشد 3/5 درصدی پیک برق خوزستان در اردیبهشت ماه

مدیر عامل اتحادیه شالیکوبی داران شهرستان 
بابل، گفت: این اتحادیه حلقه واسطه بین کشاورزان 
با  نشست  در  زاده  قربان  حسن  است.  دولت  و 
و  مازندران  برنج  بحث وضعیت  در  بابل  خبرنگاران 
شهرستان بابل، بیان داشت: مجموعه فعالان بخش 
کارگری و به ویژه بخش کشاورزی باید نهادینه شوند. 
وی با بیان اینکه دلایل ناکارآمدی، دخالت دولت در 
بخش خصوصی است، افزود: دولت باید تسلط خود را 
بر بخش خصوصی کم کند تا قدرت بهره وری بخش 
خصوصی بیشتر و هزینه دولت جهت کنترل کاهش 
یابد. ضمن اینکه بوروکراسی اداری نیز باید توسط 
جهاد کشاورزی کم شود.این مسئول حوزه کشاورزی 
بخش  از  را  کشاورزی  صنایع  بخش  اگر  داد:  ادامه 
مقرون  کشاورزی  کنیم،  جدا  دلالی  و  داری  بنگاه 
به صرفه نیست. قربان زاده سپس در بحث ظرفیت 
بیان  با  برنج  در حوزه کشت  بابل  بالای شهرستان 
اینکه  320 هزار تن از تولید یک میلیون و 400 هزار 
تنی شلتوک مازندران در بابل تولید می شود، اظهار 
داشت: 4۷ هزار هکتار زمین کشاورزی در شهرستان 
بابل زیر کشت برنج است و بابل با تولید 2۵ درصد 
سطح تولید استان رتبه اول استان مازندران را دارد 
و پیش بینی می شود با توجه به مساعد بودن هوا و 
فراوانی آب، امسال  ۷0 درصد زمین های بابل زیر 
لحاظ سطح  از  بابل  داد:  ادامه  برود.وی  کشت دوم 
اما در زمینه  از رشت دارد  زمین رتبه دوم را پس 
تولید برنج،  رتبه اول کشور را داراست.مدیر عامل 

اتحادیه شالیکوبی داران شهرستان بابل، خاطرنشان 
و  کشور  شمال  استان  سه  تولید  مجموع  کرد: 
و  فارس  لرستان،  های خوزستان،  استان  همچنین 
اگر  است،  رفته  برنج  کشت  زیر  اخیرا  که  خراسان 
مدیریت واحد شود، به خودکفایی می رسیم.بازرس 
اتحادیه شالیکوبی داران مازندران، تولید برنج سفید 
را  مایحتاج کشور  و  تن  هزار  را ۸۵0  داخل کشور 
گفت:  و  کرد  اعلام  تن   هزار  و 200  میلیون  یک 
تن  هزار  و 200  میلیون  یک  که  حالیست  در  این 
برنج خارجی دولتی)3برابر( وارد کشور می شود و 

این آمار غیر از برنج قاچاق وارداتی است.قربان زاده 
به  برنج خارجی  اضافه  درصد  ورود 60  از  انتقاد  با 
تولید  در  هم  اکنون  ما  داشت:  بیان  کشور،  شمال 
برنج خودکفا هستیم اما علت اعلام نیاز به واردات 
برنج  از سوی مسئولین صرفا به خاطر مجوز دادن 
به واردات برنج است .وی وجود شکستگی و ضایعات 
20 درصدی برنج  را نتیجه نبود تجهیزات کشاورزی 
اظهار  و  و کارخانه های شالیکوبی مدرن ذکر کرد 
داشت: کمباین های وارداتی ما  کمباین های دست 
از ۱230 کارخانه  چندم چینی  هستند همچنین 

شالیکوبی مازندران 60 درصد سنتی است و کارخانه 
های سنتی سبب ۱۵ درصد شکستگی و ضایعات و 
کارخانه های مدرن هم  ۵ درصد شکستگی به همراه 
دارد.مدیر عامل اتحادیه شالیکوبی داران شهرستان 
برنج  تخلیط  پدیده  شوم  در خصوص  بابل سپس 
که برنج مازندران را به سوی نابودی پیش می برد، 
گفت:در چند ماه اخیر، ۵00 تن برنج خارجی و 3۵0 
تن برنج تخلیطی وارد بابل شد.قربان زاده با تقدیر 
صنعت،  اداره  بازرسی  معاون  و  مدیرکل  تلاش  از 
صنعت،  اداره  ریاست  مازندران،  تجارت  و  معدن 
تلاش  ویژه  به  و  بابل  شهرستان  تجارت  و  معدن 
صادقانه دادستان بابل جهت بررسی موضوع تخلیط 
برنج و پیگیری مجدانه فرماندار در تشکیل کارگروه 
های  گام  داشت:  اظهار  برنح،  تخلیط  از  جلوگیری 
خوبی در این زمینه برداشته شد و پس از برخورد 
با تخلیط کنندگان شاهد کاهش این روند بودیم و 
3۵ مغازه پلمب شد اما تا ریشه کنی این کار نیاز 
به تلاش و حمایت بیشتر متولیان امر داریم.وی با 
و  ریاست دادگستری  قاطع  برخورد  اینکه  به  اشاره 
به خصوص دادستان بابل با متخلفین کمک زیادی 
به  بخش کشاورزی نمود، یادآور شد: برای تعیین 
ندادن آن  برنج های پلمپ شده و برگشت  تکلیف 
به متخلفین نیاز به اصلاح قوانین داریم.قربان زاده 
جریمه تخلیط کنندگان در برابر سود کلان آنان را 
بسیار ناچیز ذکر کرد و تقاضا کرد تا  قانون در برابر 

آنان سخت گیرانه تر عمل کند .

های  شهرستان  در  مخابراتی  های  زیرساخت 
است.طی  یافته  ارتقاء  و  توسعه  گلستان  استان 
و  طرح  اداره  رئیس  ایزدی  محمد  آنه  با  گفتگویی 
نظارت شبکه دسترسی معاونت شبکه اقدامات انجام 
شده در زمینه توسعه شبکه مخابرات در استان تشریح 
به همکاری  اشاره  با  ایزدی  آنه محمد  شد.مهندس 
دستگاههای اجرایی استان در توسعه فیبرنوری گفت : 
زیرساختهای مخابراتی در تمامی شهرستانهای استان 
گرگان  شهرستان  در   : گفت  است.وی  یافته  ارتقاء 
تمامی  ادارات کل اعم از دادگستری ها و فرمانداری 
ها ،شرکت های خصوصی ، و همچنین در مسیر اصلی  

راهی گلشهر  اول سه  تا  فلکه شهرداری  فاصل  حد 
وهمچنین از سه راهی گلشهر تا گلشهر 29 ،   بستر 
فیبر نوری ایجاد شده و مشترکین و متقاضیان جدید 
و قدیم آن نقاط اعم از تجاری ، مسکونی و مجتمع 
های پزشکی و آزمایشگاهی میتوانند از اینترنت پر 
سرعت بر بستر فیبر نوری ، سرویس های اینترنتی 
را دریافت نمایند .رئیس اداره طرح و نظارت شبکه 
 pcm دسترسی درخصوص تغییر نوع خط مشترکین
گفت: در شهرستان گرگان و مسیرهای صیاد شیرازی 
 ، باغ چهل ستون   ، ، روستای زنگیان  ، عدالت ۸۸ 
کارخانه شیر پگاه ، با تغییر تکنولوژی جدید و استفاده 

از کافو های GPON همراه با آزاد سازی ریموت 
های PCM ، بالغ بر ۱۵00 مشترک از PCM به 
تلفن عادی تبدیل شده که این اقدام نیز  با هدف 
است  شده  انجام  نوری  فیبر  بستر  بر  خدمت  ارائه 
در  مخابراتی  زیرساختهای  توسعه  از  .وی همچنین 
کافو  نصب  افزود:با  و  گفت  سخن  گنبد  شهرستان 
های جدید به تعداد ۱۷ دستگاه کافو نوری در مرکز 
وحدت ، بستر اینترنت پرسرعت به تعداد مطلوب در 
این منطقه فراهم شده است .مهندس ایزدی از ارائه 
اینترنت پرسرعت بربستر فیبرنوری در خیابان طالقانی 
و مسیر خیابان امام خمینی)ره( ،دانش، حافظ ، بلوار 

دانشجو و دلگشا این شهرستان نیزخبرداد و گفت:  به 
 FTTH موجب این اقدام  به تعداد کافی مشترک
های  سرویس  از  گنبد  شهرستان  در   VDSL و 
مبتنی بردیتا استفاده خواهند نمود.رییس اداره طرح 
و نظارت شبکه دسترسی معاونت شبکه با تاکید بر 
نقاط  تمام  در  مخابراتی  زیرساختهای  توسعه  اینکه 
از  میتوانند  استان  انجام میشود گفت: مردم  استان 
الخصوص  علی  مخابرات  سرویسهای  و  محصولات 
اینترنت پرسرعت بهره مند شوند و برنامه های این 
معاونت به منظور ارائه هر جه بهتر خدمات به مردم 

طراحی و اجرا میشود.

پیک  گفت:  خوزستان  ای  منطقه  برق  شرکت  برق  بازار  مدیر 
پیک  به  نسبت  که  بوده  مگاوات   64۸4 جاری  سال  ماه  اردیبهشت 
بار در مدت مشابه سال قبل حدود 3/۵ درصد افزایش داشته است 
.فرامرز شادفر بیان کرد: انرژی مصرفی در دو ماهه اول سال 99 برابر با 
4۸۷۵ گیگاوات ساعت بوده است که نشان دهنده حدود 2/33 درصد 
افزایش مصرف انرژی نسبت به مدت مشابه در سال قبل می باشد.
وی افزود: کل تولید برق استان در دو ماهه اول سال 620۵ گیگاوات 
ساعت بوده که سهم نیروگاه های برق آبی در این مدت برابر 2۸۷4 
حرارتی  های  نیروگاه  سهم  و  درصد(   46 )معادل  ساعت  گیگاوات 
درصد(   ۵4 )معادل  ساعت  گیگاوات   333۱ برابر  ترکیبی  سیکل  و 
بازار برق شرکت برق منطقه ای  انرژی تولیدی بوده است.مدیر  کل 
خوزستان تصریح کرد: از 333۱ گیگاوات ساعت برق تولیدی نیروگاه 

های گازی و حرارتی 44 درصد توسط بخش دولتی ) نیروگاه رامین 
و ماهشهر( و ۵6 درصد توسط بخش خصوصی )نیروگاه های زرگان، 
داد:  ادامه  است.شادفر  شده  تولید  فجر(  و  بهبهان  خرمشهر،  آبادان، 
نیروگاه های حرارتی و گازی استان در این دوره به طور متوسط در 
هر روز حدود ۵4 گیگاوات ساعت برق تولید و به شبکه تحویل داده 
اند.وی با بیان اینکه شرکت برق منطقه ای خوزستان تمهیدات لازم 
جهت تامین برق مطمئن و پایدار را برای کلیه مشترکین درتمامی 
فصول سال فراهم کرده، اضافه کرد: به منظور افزایش قابلیت اطمینان 
الکتریکی، ضرورت مدیریت مصرف  انرژی  از  شبکه و استفاده بهینه 
برق و جابجایی مصارف غیر ضروری از ساعات اوج مصرف ساعت )۱4 
کلیه مصرف  توسط  روز  به سایر ساعات شبانه  تا 23(  و 2۱  تا ۱۷ 

کنندگان امری لازم و ضروری می باشد.

فرماندار شهرستان مهدیشهر:
مصرف بهینه برق مولفه ای است که در ساختار 

اقتصادی و توسعه ای نقش کلیدی دارد
شدن  ملحق  با  مهدیشهر  شهرستان  فرماندار 
نیروگاه  یک  برق،  اشتراک  اجتماعی”هر  پویش  به 
مجازی”، بر مدیریت بهینه مصرف برق تاکید کرد.

عبدالرضا میقانی در پیامی به این پویش بیان داشت: 
امروزه صرفه جویی و درست مصرف کردن، مولفه ای 
است که در ساختار اقتصادی و توسعه ای ایران نقش 
کلیدی دارد.وی با اشاره به این که متاسفانه شاهد 
شیوه ها و الگو های نادرستی در زمینه مصرف برق 
هستیم که ممکن است در آینده، ما را با معضلات 
جدی رو به رو کند اظهار داشت: در زمان حاضر با 
وجود فرصت فضای مجازی، به آسانی می توان نسبت 
اصلاح  خصوص  در  جامعه  در  حساسیت  ایجاد  به 
الگوی مصرف و ذخایر منابع موجود برای آیندگان 
اقدام کرد و لازمه موفقیت در این عرصه، داشتن اقدام 
خلاقانه است.وی با عنوان این که پویش اجتماعی”هر 
اشتراک برق، یک نیروگاه مجازی”، یکی از اقدامات 
خلاقانه در فضای مجازی است تصریح کرد: راه اندازی 
این پویش، فرصت مناسبی است تا مردم شهرستان 
مهدیشهر با اصلاح الگوی مصرف و صرفه جویی در 
مصرف برق، گامی بلند در جهت توسعه اقتصادی و 
نگاهی ویژه به آیندگان داشته باشند.میقانی همچنین 
در این پیام تصریح کرد: بنده ضمن پیوستن به این 
پویش اجتماعی، از تمامی موثرین و مردم شهرستان 
دعوت می نمایم تا در جهت مصرف بهینه برق در 

فصل گرم سال تمام تلاش خود را انجام دهند. 

جلسه رفع موانع بازگشایی مجدد 
دوربرگردان توتک در محور امام 
رضا)ع( شهر قیامدشت برگزار شد 

بررسی مشکلات دوربرگردان  دومین جلسه 
اسماعیل  حضور  با  رضا)ع(  امام  محور  در  توتک 
شعبان زاده، بخشدار خاوران ، حسین ترکاشوند، 
شهردار قیامدشت ،سیدتقی موسوی، رییس شورای 
راهداری  اداره  رییس  قیامدشت،  شهر  اسلامی 
 ، پاکدشت  شهرستان  ای  جاده  نقل  و  حمل  و 
فرماندهان پلیس راه شریف آباد و تهران پاکدشت، 
هیئت امنای شهرک صنعتی خاوران و رییس شورای 
اسلامی بخش خاوران برگزار شد.بخشدار خاوران 
در این جلسه گفت : در این جلسه طرح پیشنهادی 
مشاوران شورای حمل و نقل و ترافیک استانداری 
تهران بررسی و تصمیمات لازم در خصوص ایمن 
سازی این دوربرگردان گرفته شد.وی افزود : دغدغه 
ی ما صنوف شهرک صنعتی خاوران می باشد که 
با بسته شدن این دوربرگردان با مشکلات عدیده 
ای روبرو شده اند.شعبان زاده اظهار داشت : طی 
با همکاری شهرداری قیامدشت و  آینده  روزهای 
اداره راهداری شهرستان پاکدشت این دوربرگردان 

ایمن سازی و بازگشایی خواهد شد.

به همت انجمن خوشنویسان اسلامشهر انجام شد:
برگزاری آزمون پایان دوره ی انجمن 

خوشنویسان شعبه اسلامشهر
امتحانات پایاندوره ی انجمن خوشنویسان به 
همت انجمن خوشنویسان ایران شعبه اسلامشهر و 
با همکاری اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان 
حضور  با  امتحانات   شد.این  برگزار  اسلامشهر 
هنرجویان مقاطع مختلف در روزهای چهارشنبه ، 
پنج شنبه و جمعه 2۱، 22 و 23 خرداد ماه با حضور 
بیش از ۱00نفر شرکت کننده همزمان با سراسر 
کشور در محل دفتر انجمن خوشنویسان اسلامشهر 
خیابان  )ابتدای  مطهری  شهید  کتابخانه  در  واقع 
ابوذر ( برگزار گردید.گفتنی است آزمونهای مبتدی 
، تکمیلی و پیشرفته )تحریری( روز چهارشنبه 2۱ 
خرداد از ساعت ۱4 الی 20 و آزمون های مقدماتی، 
متوسط ،خوش ،کتابت عالی و ممتاز روز پنج شنبه 
22 خرداد ماه از ساعت 9الی ۱9:30 و همچنین 
آزمون های نستعلیق عالی ، نستعلیق ممتاز ، خوش 
روز جمعه 23  ممتاز  و  عالی  ، شکسته،نسخ،ثلث 
خرداد ماه از ساعت ۸:30 الی ۱۸ برگزار شد.این 
آزمون ها در طول سال سه مرحله برگزار می شود 
و برای تعیین سطح هنری و ارزشیابی هنرجویان 
دوره های مختلف، گواهی نامه معتبر توسط انجمن 
تأیید وزارت فرهنگ  ایران که مورد  خوشنویسان 
و ارشاد اسلامی می باشد صادر می گردد.لازم به 
ذکراست این آزمون به دلیل شیوع ویروس کرونا با 
رعایت تمامی دستورالعمل های بهداشتی و فاصله 

گذاری های اجتماعی برگزار گردید.

تصویب لایحه خواهرخواندگی اصفهان 
و حیدرآباد در شورای شهر اصفهان

و  اصفهان  شهر  دو  خواهرخواندگی  لایحه 
شهرداری  سوی  از  پیش  چندی  که  حیدرآباد 
بود،  تقدیم شده  اسلامی شهر  به شورای  اصفهان 
پس از بررسی در کمیسیون های مربوطه در صد و 
بیست و ششمین جلسه علنی شورای شهر اصفهان 
با اکثریت آرا به  در نوبت رأی گیری قرار گرفت و 
تصویب رسید.   ایمان حجتی، مدیرکل ارتباطات و 
امور بین الملل شهرداری اصفهان در این خصوص با 
اشاره به اینکه حیدرآباد از جمله غنی ترین شهرهای 
هند در فرهنگ و تاریخ و همچنین از جمله شهرهای 
است،  اطلاعات  فناوری  حوزه  در  جهان  اول  تراز 
گفت: اهمیت دوستی و مراوده با این شهر موجب 
از  خواهرخواندگی  موضوع  سال ۱39۸  در  تا  شد 
سوی اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری 
اصفهان پیگیری شده و به جریان بیفتد. باتوجه به 
خواهرخواندگی  مبحث  در  فرآیندها  برخی  تغییر 
تمایل  و  اهمیت  درباره  توجیهی  گزارش  شهرها، 
دوجانبه برای عقد این پیمان، برای بررسی و تایید 
و  ارتباطات  مدیرکل  شد.  ارسال  کشور  وزارت  به 
امور بین الملل شهرداری اصفهان با بیان اینکه انجام 
از  استعلام وزارت کشور از وزارت امور خارجه نیز 
جمله دیگر فرآیندهای لازم الاجرا است، خاطرنشان 
سوی  از  شده  وضع  جدید  ضوابط  اساس  بر  کرد: 
وزارت کشور، لوایح خواهرخواندگی باید به تصویب 
شوراهای اسلامی شهر هم برسد و حالا با تصویب 
این لایحه، راه کوتاهی تا امضای این تفاهم نامه باقی 
موضوع  این  تصویب  با  داد:  ادامه  وی  است.  مانده 
عنوان  به  اصفهان، حیدرآباد هند  در شورای شهر 
چهاردهمین شهر خواهرخوانده اصفهان انتخاب شده 
و در این راستا سرفصل جدید مراودات و تعاملات 

اصفهان با این شهر، آغاز خواهد شد. 

رئیس اداره حقوقی مخابرات منطقه گلستان: 
همکاری مردم ، موجب سرعت در 

ارائه خدمات و توسعه شبکه مخابراتی 
خواهد شد

عواملی در جهت کند شدن و بعضا تعلل در 
ارائه برخی خدمات مخابراتی دخیل هستند که 
سپانلو  شد.علیرضا  خواهند  رفع  مردم  کمک  با 
با  اداره حقوقی مخابرات منطقه گلستان  رئیس 
تاکید بر اینکه عواملی در کند شدن ارائه خدمات 
های  چالش   : گفت  هستند  دخیل  مخابراتی 
فراوانی در راه ارائه خدمات وجود دارد که مردم 
میتوانند با همکاری باعث شوند این خدمات در 
تحویل  آنها  به  بیشتری  باسرعت  و  بهتر  شرایط 
به  اشاره  با  مخابرات  حقوقی  اداره  شود.رئیس 
سرقت تجهیزات مخابراتی من جمله کابل گفت: 
درسالهای  موضوع  این  افزایش  شاهد  متاسفانه 
در  زیادی  قضایی  های  پرونده  و  ایم  بوده  اخیر 
اداره حقوقی در این زمینه تشکیل شده است و 
اگر شهروندان از این امکانات همانند اموال خود 
حراست و مراقبت نمایند و یا در مواقع مشاهده 
پلیسی  فوریتهای  به  موقع  به  مشکوک  افراد 
اطلاع رسانی نمایند قطعا پیشگیری شده و تاثیر 
گذار خواهد بود.علیرضا سپانلو خسارتهای وارده 
به تجهیزات را نیزدر مختل نمودن ارائه خدمات 
و  کشاورزی  زمینهای  در  افزود:  و  دانست  موثر 
ساختمان  وساز  ساخت  درحال  که  معابری  یا 
در  اختلال  موجب  ها  کابل  پارگی  هستند 
میبایست  مردم  و  میگردند  مخابراتی  ارتباطات 
هرگونه  از  قبل  مسئله  این  از  جلوگیری  جهت 
لازم  هماهنگی  مخابرات  ادارات  با  ساز  ساخت 
حداقل  به  مشکل  این  وقوع  تا  باشند  داشته  را 
و  مردم  های  ممانعت  همچنین  برسد.وی  خود 
توسعه  و  حفاری  درجهت  را  حقوقی   اشخاص 
BTS یا اجاریه نمودن املاک بابت نصب دکل
ارتباطات تلفن همراه را  یا همان تقویت کننده 
رغم  علی  کرد:  اضافه  و  دانست  نیز مشکل ساز 
اینکه این امکانات برای تسهیل و توسعه خدمات 
است  شده  گرفته  نظر  در  مردم  برای  ارتباطی 
خدمات  روند  در  منفی  تاثیر  کار  این  متاسفانه 
همکاری  معضل  این  رفع  راه  تنها  و  گذاشته 
تملک  در  حقوقی  اشخاص  و  مردم  جانبه  همه 

استیجاری زمین دانسته است.

غبارروبی مزارشهدا به مناسبت سالگرد 
رحلت امام خمینی)ره( با حضور مدیر 

و کارکنان مخابرات منطقه گلستان
مهندس غلامعلی شهمرادی مدیر مخابرات 
واعضای  رئیس  همراه  به  گلستان   منطقه 
مدیران  و  معاون  همچنین  استان   ict شورای 
با  گلستان   منطقه  مخابرات  شهدای  خانواده  و 
گرگان  عبدا...   زاده  امام  درمزار شهدای  حضور 
به غبارروبی و عطر افشانی مزار شهدا پرداختند.
این مراسم معنوی که به مناسبت سالگرد رحلت 
کنندگان  شرکت  شد  برگزار  )ره(  خمینی  امام 
آرمانهایشان تجدید  و  امام راحل)ره( و شهدا  با 
با  گلستان  منطقه  مخابرات  نمودند.مدیر  بیعت 
تاکید براینکه یادو خاطره شهدا و امام راحل )ره( 
همیشه در دلها زنده است گفت: پیروی و از راه 
امام )ره( و شهدا تکلیفی است که ما عهده دار 
نظام جمهوری  آزادی  و  استقلال  و  هستیم  آن 
اسلامی ایران مرهون منویات امام راحل )ره( و 

خون شهداست .

مدیرکل بنیاد مسکن گیلان :
پرداخت تسهیلات قرض الحسنه ۴۰ میلیون 

تومانی برای ساخت مسکن در روستا
در  مسکن  ساخت  برای  گفت:  اکبرزاده 
روستاها نیاز به منابع مالی می باشد که در حال 
بعنوان  بانکها،  همکاری  با  آن  از  قسمتی  حاضر 
میلیون   400 مبلغ  به  الحسنه  قرض  تسهیلات 
شود. می  پرداخت  محدودیتی  هیچ  بدون  ریال 
انقلاب  مسکن  بنیاد  مدیرکل  اکبرزاده  محمد 
جدید  مدیرکل  مرادی  امیر  با  استان  اسلامی 
بحث  به  و  دیدار  گیلان  استان  بحران  مدیریت 
انقلاب  مسکن  بنیاد  پرداخت.مدیرکل  گفتگو  و 
اسلامی استان ابتدا ضمن تبریک و آرزوی توفیق 
روزافزون به مدیرکل مدیریت بحران یادآور شد: 
تدابیری  با  لذا  نیستند،  بینی  پیش  قابل  سوانح 
آمادگی داشته باشیم تا در زمان بروز سوانح جان 
ندهیم. دست  از  لحظه  یک  در  را  خود  مال  و 
وی ادامه داد: بنیاد مسکن استان برای مقابله با 
پیش  پیشگیری  عملیات  طبیعی،  سوانح  تهدید 
بهسازی  ویژه  اجرای طرح  با  را  سانحه  وقوع  از 
و نوسازی سکونت گاههای آسیب پذیر روستایی 
از  بازسازی مناطق سانحه دیده پس  و همچنین 
وقوع سانحه همواره در دستور کار خود قرار داده 
ضروری  اقدامات  انجام  اینکه،  بیان  با  است.وی 
حد  تا  را  ها  آسیب  میزان  زلزله،  وقوع  از  قبل 
زیادی کاهش می دهد، ادامه داد: امور اجرایی و 
ماشین آلات عمرانی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
و  ماشین آلات سنگین  از  بهره گیری  با  استان 
و  سازندگی  عرصه  در  حضور  با  سنگین  نیمه 
اجرای پروژه های عمرانی در سطح روستاها به 
عنوان یک واحد پشتیبانی، فنی و مهندسی برای 
آسیب  مناطق  بازسازی  و  اجرایی  های  فعالیت 
دهد.اکبرزاده  می  ارائه  ای  ویژه  خدمات  دیده 
بحران  مدیریت  حمایت  با  کرد  امیدواری  ابراز 
ماشین  تجهیز  برای  ای  ویژه  اعتبارات  بتوانیم 
الات بنیاد مسکن استان جذب نماییم.وی افزود: 
منابع  به  نیاز  روستاها  در  مسکن  ساخت  برای 
مالی می باشد که در حال حاضر قسمتی از آن با 
همکاری بانکها، بعنوان تسهیلات قرض الحسنه 
به مبلغ 400 میلیون ریال بدون هیچ محدودیتی 
خود  نیزآورده  قسمتی  و  شود  می  پرداخت 
می  مشارکت  با  نهایت  در  باشد،  می  متقاضیان 
توان یک مسکن مناسب را احداث نمود.اکبرزاده 
در  مسکن  بنیاد  عملکرد  از  گزارشی  ادامه  در 
پروژه های مربوط به سیل سالهای 9۷ و 9۸ ارائه 
کرد.در ادامه مدیرکل مدیریت بحران استانداری 
استان، ضمن قدردانی از بنیاد مسکن در ترویج 
فرهنگ مقاوم سازی در روستاها ، اظهار داشت: 
ساخت مسکن مقاوم از راههای مهم پیشگیری و 
کاهش تلفات جانی ومالی بعد از سوانح طبیعی 

می باشد.

 صعود كوهنوردان پویا كوه كرمانشاه به قله دماوند   
تیم پنج نفره باشگاه پویاكوه كرمانشاه به قله دماوند صعود كردند

که  پویاکوه  کوهنوردی  باشگاه 
شامل  نفره  پنج  تیم  یک  از  متشکل 
آقایان:ارش لطف الهی) سرپرست برنامه(، 
علی پیری، اشکان کاویانی،سجاد ورمزیار 
دو  همچنین  و  آبادی  شاه  حسین  و 
کوهنورد تهرانی، سعید سلطانی فر ومریم 
از جبهه شمالی  روز  دو  بود طی  توکلی 
و  گروه  کردند.این  صعود  دماوند  قله  به 
شده،  انجام  هماهنگی هایی  اساس  بر 
کرمانشاه  از   ۱2 ساعت  شب  شنبه  سه 
و  تهران  سمت  به  شخصی  ماشین  با 
سپس به سمت جاده هراز حرکت کردند 
و ساعت 30/۵ دقیقه پس از رسیدن به 
تهران و به جاده هراز ر و طی یک ترافیک 
تقریبا سنگین ساعت۱0 صبح به روستای 
زیبای ناندل رسیدند.آنها طی هماهنگی 
های قبلی با آقای صالحی مورد استقبال 
ومهمان نوازی ایشان قرار گرفتند و مکان 
در  ساعته  استراحت چند  برای  مناسبی 
اختیار تیم ما گذاشتند. ) روستای ناندل 
وجود  دلیل  به  بوده  نانده  اصل  در  که 
منطقه  در  کوچیک  روستای  چندین 
تمامی روستاهای  نان  تامین  و  قدیم  در 
اطراف ان به نانده نامگذاری شده و بعدها 
) گردیده  معروف  ناندل  نام  به  اسم  این 
در ادامه و با ملحق شدن دوستان تهرانی 

و استراحت کوتاه به جمع کردن کوله و 
وسایل مورد نیاز جهت شروع برنامه شدند 
و ساعت 30/۱ ظهر  با ماشین شخصی که 
جناب صالحی تهیه کرده بود و از مسیر 
جاده خاکی وناهموار از روستای ناندل تا 
اول پاکوب ) سنگ بزرگ( و حدود 40 
بود،بالاخره  کننده  اذیت  کمی  دقیقه 
شده  پیاده  از  پس  دقیقه   ۱۵/2 ساعت 
از ماشین کوله های خیلی سنگین را به 
دوش انداخته و با نام خداوند برنامه آغاز 
شد.مسیر ابتدا باشیب خیلی کم و ملایم 
ساعت  یک  از  بعد  تقریبا  که  شروع شد 
پیمایش به یال غربی منتهی به جان پناه 
4000 رسیدیم و تیم با روحیه و آمادگی 

به  دقیقه  ساعت30/6  داشت  که  خوبی 
صحنه ایی  رسیدند.تماشای  پناه  جان 
از  بسیاری  در  رو  ما  همه  روزا  این  که 
خاطر  ازرده  پناه ها  جان  و  پناهگاه ها 
زیاده  زباله های  و  اشغال  وجود  میکنه 
که  داره  بسیاری  تاسف  جای  واقعا  که 
جان پناه 4000 دماوند نیز از این قاعده 
و  خوب  بسیار  شب  نبود.آنها  مستثنی 
دلنشینی را در جانپناه و در ارتفاع 4000 
متری گذراندند و در نهایت صبح روز بعد 
ساعت ۸ صبح بعد از جمع کردن وسایل 
و خوردن صبحانه به سمت جانپناه ۵000 
حرکت کردند.اشکان کاویانی با سرقدمی 
بچه ها  همه  همت  و  داشت  که  خوبی 

و  عالی  بسیار  هوای  یک  در  ساعت۱۱  
متری   ۵000 ارتفاع  در  قدم  دلنشین 
دماوند نهادند و طبق برنامه تا فردا صبح 
در آنجا جهت هم هوایی بیشتر که واقعا 
خیلی هم موثر واقع شد که روز خوبی در 
روز  پناه ۵000 سپری شد.بالاخره  جان 
صعود فرا رسید و همنوردان یکدل ساعت 
حرکت  آماده  و  شده  بیدار  خواب  از   3
راس ساعت ۱۵/4 صبح جمعه  و  شدند 
همگی سرحال و شاداب حرکت خود را به 

سمت بام خاورمیانه استارت زدند.
در زمان حرکت ، آسمانی آرام و مهتابی، 

بی نهایت مسیر را زیبا کرده بود
ساعت  نیم  حدود  از  بعد  متاسفانه 
وجود  با  کوهنوردان  از  یکی  پیمایش 
حرکت  یک  طی  داشت  که  مشکلی 
دچار  برنامه  اینکه  خاطر  به  و  حرفه ایی 
مشکل نشود با صحبتی که با سرپرست 
و بقیه اعضا داشتند از تیم جدا شدند و 
به جانپناه ۵000 برگشتند.بعد از روشن 
و  سنگلاخی  مسیر  از  عبور  و  هوا  شدن 
یال  به  پا  زیاد  سنگهای  به  دست  بعضا 
بین یخچال دوبیسل و یخچال عروسکها 
نهادند، حرکت آنها به خاطر برف زیاد و 
ادامه یافت به  شیب تند مسیر به آرامی 
ارتفاع ۵۵00 متری شیب  طوری که در 

بیشتر ۷0   توان گفت  تند که می  بسیار 
درجه می شد و مسیر را کاملا یخ  بود،  
ادامه  مجبور به بستن کرامپون شدند.در 
به خاطر فشاری که در طول مسسیر روی 
کوهنوردان آمده بود، توان بچه ها کمی 
کاسته شده بود ولی انگیزه و روحیه آنها 
بالا بود و به گفته اعضای تیم کوهنوردی 
صعود کننده، تیکه آخر صعود درس های 
داشت  همراه  به  آنها  همه  برای  زیادی 
تحمل-  و  غیرت-صبر  است)مقاومت- 
یکدلی(آنها در نهایت ساعت۱۵/۱0 صبح 
ایران  بام  بر  استوار  اما  خسته  قدمهای 
را در چشمان  کوبیده شد و اشک شوق 
آنها سرازیر شد و خدا روشاکر شدند که بار 
دیگر صعودی دیگر بر دماوند ) قله عشق( 
گرفتن  از  بعد  گروه  اند.اعضای  داشته 
عکس و فیلم ساعت ۱۱ به سمت جانپناه 
فرود آمدند و مسیر فرود را تا حدود زیادی 
به یخچال دوبیسل بردند که راحت تر بود. 
رسیدندو  جانپناه  دقیقهبه  ساعت۱۵/2 
وسایل رو جمع کرده و به سمت جانپناه 
سنگ  پاکوب)  ابتدای  سپس  و   4000
بزرگ( راه افتادند.خوشبختانه همگی افراد 
بعد   6 ساعت  در  سلامت  و  صحیح  تیم 
ازظهر سوار بر ماشین شده و به روستای 

ناندل بازگشتند.

مدیر دیتا مخابرات منطقه گلستان :

بیش از 6000 پورت ADSL به ظرفیت خطوط اینترنت پرسرعت خانگی استان اضافه شده است
سال  در  گلستان  استان  دیتای  زیرساخت  شبکه  توسعه  پروژه 
9۸  تکمیل گردید . مهندس بهرام عیدی مدیر دیتا مخابرات منطقه 
گلستان با اعلام این خبر ضمن تاکید براینکه گلستان نخستین استانی 
است که در سطح کشور توانسته این پروژه را به اتمام برساند افزود 
:  نتیجه به پایان رساندن این پروژه مهم  افزایش پهنای باند اینترنت 
استان به 40Gbps و همچنین ارائه جدیدترین سرویس های دیتا 
همگام با تکنولوژی های روز دنیا بوده است .وی  توسعه پورت های 
قابل بهره برداری در زیرساخت شبکه دیتا را نیز از مزایای اجرای این 
طرح دانست و گفت : با تلاش شبانه روزی  نیروی های متخصص و 
پر تلاش مخابرات منطقه گلستان در بخش های مختلف  ، بیش از 
6000 پورت ADSL خانگی  به ظرفیت خطوط اینترنت پرسرعت 

خانگی استان اضافه شده است . مدیر دیتا مخابرات منطقه گلستان 
گفت : این ظرفیت اضافه شده در ۱0۱ نقطه استان  و با هزینه  ۱۵ 
میلیارد ریال بوده که اکثر آن بدلیل وجود تحریم و عدم امکان تهیه 
با  و  مصرف  کم  نقاط  محل  از  آزادسازی  اساس  بر   ، ها  پورت  این 
توان متخصصین استان آزاد ، نصب و بهره برداری شده است.مهندس 
بهرام عیدی در خصوص تلاش در جهت افزایش کیفیت ارتباطات در 
استان نیز گفت : در راستای افزایش کیفیت ارتباطات سرویس های 
ارائه شده به مشترکین و همچنین پایداری شبکه، اقداماتی همچون  
دسترسی،بروزرسانی  در سطح  تجهیزات  مدیریتی  نسخه  بروزرسانی 
با نوع مصرف مشترکین در تمامی تجهیزات  پروفایل های متناسب 
استان، تشکیل کمیته های متعدد بمنظور پایش لحظه ای تجهیزات 

و  ارتباطی  های  لینک  افزایش ظرفیت  و  رصد  آنها،  اختلالات  ورفع 
همچنین بهینه سازی مسیرهای ارتباطی مشترکین در سطح استان، 
برقراری ارتباطات بصورت دوطرفه، تامین کولر و باطری برای کافوها 
و ..  انجام گردید که کسب حضور بین سه استان برتر در سطح کشور 
تمامی  که  مطلب  این  بر  تاکید  با  پایان  در  است.وی  همین  نشانگر 
تلاشها با هدف خدمتگذاری به هم استانی ها انجام میشود افزود: به 
جهت افزایش روزافزون مشتریان و نیازهای متنوع مخابراتی آنها علی 
الخصوص اینترنت ، افزایش ظرفیت لینک های ارتباطی بیش از 30 
افزایشی  با  مرکز در سطح استان و ۸ لینک پر ظرفیت بین شهری 
۱0 برابری ،  با توان متخصصین بومی انجام و همچنین شاخص های 

کیفی شبکه استان در سطح کشور ارتقاء یافته  است.   

روزنامه صبح ایران

6
شماره 2982 

شهرستان
دو شنبه 26 خرداد 1399  23 شوال 1441  15 ژوئن 2020 


